
 Schriftelijke vragen 

Schriftelijke vragen VVD

Datum:   24 september 2020

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag: VVD 

Onderwerp: onderhoud versus project en kwaliteit groenonderhoud

Geacht college,

De fractie VVD stelt de volgende vragen aan het college: 

Aanleiding
In de afgelopen periode is ons door bewoners van omgeving Bolero, Ballade en Opera in 
HOA meermaals gewezen op de matige staat van onderhoud van de openbare ruimte op 
verharding en de slechte mate van onkruidbestrijding.

De bewoners hebben aangegeven hiervoor meldingen te hebben gemaakt in de app Fixi. De 
reacties hierop zijn wisselend maar overwegend afhoudend. Met name wordt aangegeven 
dat in het project HOA de openbare ruimte wordt aangepakt en dat tot dat moment alleen 
het hoogst noodzakelijke wordt opgepakt. Nu hebben wij alle begrip voor het feit dat de 
gemeente probeert onderhoud uit te stellen tot het moment van groot onderhoud. Maar daar 
zit wat ons wel een grens aan die hier wordt overschreden.

Vraag:
1. Is het college met ons van mening dat de beantwoording via fixi dat er minimaal 
onderhoud gepleegd zal worden omdat in het project HOA de openbare ruimte wordt 
opgeknapt niet aanvaardbaar is als dat betreffende groot onderhoud nog minimaal zes jaar 
op zich laat wachten en er gevaarzettende situaties (zie foto’s) ontstaan?
2. Kan het college ons aangeven wat zij een aanvaardbare tijdsspanne vind tussen het 
minimaliseren van regulier onderhoud vooruitlopend op groot onderhoud?
3. Hoe zijn beantwoord u voorstaande vragen als dit betrekking heeft op het 
groenonderhoud c.q. de bestrijding van onkruid?
4. Hoe communiceert u in brede zin het “onderhoudsuitstelbeleid” met inwoners?
  

Met vriendelijke groet,

Robert Kreukniet

Fractievoorzitter VVD Zwijndrecht
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